

申请表附件4: 中国公民个人免税额申请表 App Form Annexure 4: Personal Allowance Declaration for Chinese citizens

由持有中华人民共和国境内账户资金的中国公民填写
To be completed by Chinese citizens who are using funds from accounts held within People's Republic of China.
表格必须由每位申请人填写,而不是由代表或中介填写。
The form must be completed by each applicant and not by a representative or intermediary.

申请人全名 APPLICANTS NAME IN FULL
(真实姓名 LEGAL NAME)

出生日期
DATE OF BIRTH

出生城镇/城市
TOWN/CITY OF BIRTH

出生国家
COUNTRY OF BIRTH

中国护照号码/身份证号码
CHINESE PASSPORT NUMBER / RIC

当前居住地址
CURRENT RESIDENTIAL ADDRESS

邮政编码
POST CODE

国家
COUNTRY

抵押房产
SECURITY PROPERTY

邮政编码
POST CODE

我声明我不需要获得任何来自中华人民共和国监管机构就我对上述担保财产的投资所作出的批准,或者就此投资实行备案或者注册。我用于投资担保财产的资金来源和用途符合中华人民共和国所有法律规定(包括任何外汇管制法律法规)。

I declare that I am not required to obtain or make any approvals, filings or registrations with the competent People's Republic of China regulatory authorities in connection with my investment in the Security Property stated above. The source and use of my funds for investment in the Security Property complies with all applicable People's Republic of China laws (including any foreign exchange control laws and regulations).

证件全名
FULL NAME (AS PER ID)

签名
SIGNATURE

日期
DATE